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Wnoszę do Pani Prezydent Sabiny Nowosielskiej o cofnięcie decyzji nr 1/2012 
z dnia 11 maja 2012r. zatwierdzającą regulamin strzelnicy zlokalizowanej 
przy ul. Dunikowskiego l w Kędzierzynie-Koźlu. W zatwierdzonym regulaminie strzelnicy 
brak jest zapisów dotyczących czasu funkcjonowania strzelnicy. Pomimo zlożonych 

deklaracji przez Prezesa Zarządu Kozielskiego Stowarzyszenia Przyjaciół Strzelectwa "CEL" 
nie dołożył on wszelkich starań mających na celu zminimalizowania uciążliwości hałasu 
powodowanego działalnością strzelnicy. Złożona była również deklaracja o ograniczeniu 
czasu pracy strzelnicy w niedzielę i święta (w tym czasie strzelnica nie będzie otwarta). 
Niestety w tym zakresie złożona deklaracja również nie jest realizowana. Z wniosków 
przedłożonych w sprawozdaniu z badań nr 2017/ 10/06 z pażdziernika 2017 wykonaną przez 
ECO-NOISE Paweł Niżniowski ul. Wrocławska 338/1 55-095 Długołęka pisze: 

"Zabezpieczenia akustyczne wykonane przez przedstawiciela strzelnicy "CEL" nie są 
odpowiednimi zabezpieczeniami przed hałasem impulsowym z punktu widzenia wykonania. 
W celu rzeczywistej oceny hałasu na terenach chronionych akustycznie eliminując 

niepewność związana z różną ilością oddawanych strzałów z obiektu zaleca się 

przeprowadzenie całodziennych pomiarów hałasu podczas trwania impre y strzeleckiej 
w celu określenia rzeczywistej emisji hałasu na terenach chronionych akustyc nie" 

Ponieważ ten stan rzeczy nie ulega pozytywnej zmianie, 


